

REFERAT : OSSK-MØTE

mand.21.09.98

Tilstede : Stein -varaformann
Odd Åge - kasserer
Anne - sekretær
Per - GSR.gjør det enkelt-gruppa
Tom - GSR.Fly fri-gruppa
Roy - GSR.fredags-gruppa/HI/OI-komite
Solveig - kasserer aktivitetskomiteen
Tor - HI/OI-komite /aktivitetskomiteen
Helge -

Stein leder møtet.

Tor leser NA's 12 tradisjoner.

Per leser NA's 9 konsepter.

Meningsutveksling om dette.

Rapporter og deling :

Formann har sendt starter kit om gruppe i Stavanger.

Varaformann har snakket om dette.

Sekretær : Har ikke noe å tilføye.

Kasserer : Har ikke noe å tilføye.

GSR -fredags : Bra fremmøte på møtene og gruppesaksmøter. Bra økonomi ,
Har betalt strømregninga.

GSR Fly fri : Går bra. 4-5 stabile både på tilfrisknings-
møtene og gruppesaksmøtene. Kommer noen fra
a-klinikken og loland
behandlingsinstitusjoner av og til
Kassebeh. 2500,-kr. skal kjøpe medaljer og
litteratur , sender resten til OSSK.

GSR-gjør det enkelt : Ny rekord på gruppesaksmøtet.

Valgt ny varaGSR. mange på møtene, ca 25 stk.

Mange nye. Problemer med å ta oss av hver enkelt. Noen har flere verv
i gruppa, og noen vil ikke gjøre noe. Har sendt penger videre.

Oppmuntrende når det blir med nye på gruppesaksmøtene.

Helge ble ønsket velkommen av varaformann.

HI/OI-komite : Hadde møte 24.08.98. Har sendt videre noen saker til
gruppene som de venter svar fra. Holder kontakt med Loland og
avventer videre klarsignal for et møte der. Har hatt møte på
oppfølgingsseminaret. Prøver på å oversette brever.
Trenger folk, mangler kasserer. Skal opprette en konto for å
ha til div. utgifter.

Aktivitetskomiteen : Har sendt ut forespørsel om vi skal ha Bragdøya til
neste år. Har oversendt 10.000,- kr. til OSSK. Har ei
regning igjen. Må snart ha et møte.

Referatsaker :

OSSK møte-referat fra 17.08.98 opplest.

Post ut : Møtereferat fra forrige møte sendt ut.

Post inn : Gitt til gruppene.

SAKER :

1. Forslag sendt ut til gruppene om HI-møter?
Det vil bli en panelleder fra HI som har ansvaret for disse møtene på A-kliniken.
En liste vil bli hengt opp som villige tjenere kan sette seg på for så å bli oppringt etter behov når disse møtene skal holdes.
Fly fri - gruppa : Positive til dette forslaget da det er for få i denne gruppa til å holde et slikt møte alene. Vil gjerne ha informasjon om dette på førstkommende gruppesaksmøte.
Fredagsgruppa : Er enige. Er klar til må ta imot flere nykommere. Nykommeren er den viktigste på ethvert møte.
Gjør det enkelt : Ønsker informasjon på neste gruppesaksmøte. Kan ikke ta imot for mange nykommere på en gang , noe som vil bli følgene av å sende ut mye informasjon.
2. Bragdøya treff i 1999.
Enighet i gruppene, -positivt ja.
Aktivitets-Komiteen tar dette opp.
3. Literatur-komite i Området Sør ?
Gjør det enkelt-gruppa går inn for dette , men har ingen representanter til dette.
Fly fri-gruppa : Sier ja til dette.
Fredags-gruppa : Positive til dette , men har ingen villige tjenere.
4. Budsjett for Området Sør Service-Komitee.
Forslag fremlagt av kasserer.
Tar kopi og sender dette ut til gruppene.
5. Trinn 5,6 og7
Gjør det enkelt-gruppa : La det stå som det står.
Fly fri-gruppa : Det fungerer slik som det står.
Fredags-gruppa : La det stå som det er.
Sekretæren gjør Området Øst oppmerksom på dette.
6. Hvem skal betale for lokalet-(strøm og husleie)?
Området Sør Service Komiteen tar seg av dette.

Eventuelt : Spørsmål om hvem som skal betale vaskemiler/toalettpapir/
mopper tas opp på neste møte. Stein leser 10 konsept neste møte,
som er mand. 19.10.98 kl.18.00.
Avslutning med bønnen om sidsro.

Ha en god dag,
Anne